
 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE för 2019-2020 

Den 17 aug 2019 hade vi en gemensam arbetsdag för att rusta upp och underhålla vid bryggan. Vi 
blev runt 15 personer som under trevliga former målade, fixade fönsterfoder, bytte skärmtak, 
byggde bryggdäck, oljade bryggor och åt en välförtjänt korvlunch. De gamla sandlådorna hade tjänat 
ut och vi beställde nya, som kom på plats under hösten. Material till detta var också den största 
utgiften under året, ca 13 600.-. 

 

 

 

 

 

 

Styrelsen har under året bestått av: 

Ordförande: Håkan Fredriksson, Kassör: Lars Östberg och Sekreterare: Olle Nordlander        
Bryggfogde: Mats Abrahamsson (adjungerad) Suppleanter: Göran Landgren och Niclas Fhürong 

Bryggområdet är likt föregående år städat och välskött, Vår 
nye bryggfogde Mats har klarat sitt uppdrag väl, och givetvis 
även tack till den förre, som bistått med råd och dåd. Under 
våren har även däcken, som vinterns högvatten tog, 
återmonterats på gästbryggan och Kays blommor är lika 
uppskattade år efter år.  

Ordförande har deltagit på Trafikantföreningens årsmöte, där framtidens trafik 
diskuterades. Det blev en del info även från SIKO och hur arbetet med Region 
Stockholm förändrats mot hur det var med Landstinget. Mer om detta på 
hemsidan. 

 

Hemsidan (www.sodrastavsuddabrygga.se)har uppdaterats ca en gång per månad, med senaste 
nytt och uppgifter om tidtabeller, grovsophämtning, etc. Vi har i skrivande stund 83 betalande 
medlemmar, vilka betalat 16 600.- i medlemsavgift. Kassan uppgår f.n. till ca 170 000.- 

Styrelsen har haft två protokollförda möten under året samt ett flertal mail- och 
telefonkontakter, samt informella möten mellan styrelseledamöter i specifika, fortlöpande 
frågor. Vi har upplevt ett gott samarbete och vår nye bryggfogde passar väl in i sällskapet. 

 


